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Abstract (en)
The sludge remover (1) consists of a chamber (2) holding a volume of the circulated liquid, and an inner vertical cavity (12) of a non-magnetic
material containing a sliding magnet (15) on a rod (16) that allows it to be raised and lowered from outside the chamber. The outer surface of
the cavity has a disc-shaped collar (21), also of a non-magnetic material, to hold back any magnetic sludge when the magnet is raised inside the
cavity to remove it. The chamber has an port (7) with a solenoid valve (8) for discharging the collected sludge, and its inlet (3) and outlet (4) have
similar valves (5, 6). The magnet can be operated mechanically, e.g. by an electric power cylinder, and actuated automatically as part of a periodic
maintenance cycle.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif de désembouage magnétique, essentiellement constitué d'une enceinte (2) fermant un volume dans lequel
circule le liquide à désembouer et d'un aimant (15) qui est disposé mobile dans un logement (12) dont les parois en matériau amagnétique sont
interposées sur le trajet du flux du liquide à désembouer à travers l'enceinte. L'aimant (15) est monté à coulissement dans son logement (12) de
manière à pouvoir être relevé, et une pièce de butée (21) est fixée à l'intérieur de l'enceinte autour de la paroi du logement de manière à retenir les
boues magnétiques lorsque l'on soulève l'aimant dans son logement. Il est de préférence prévu des moyens automatiques de commande à distance
d'opérations de décollement des boues qui se réunissent alors au fond de l'enceinte et d'opérations périodiques de vidange de ladite enceinte pour
évacuer les boues. <IMAGE>
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